

1"THE PROVISION OF THE INFORMATION CONTAINED IN THIS REPORT IS SUBJECT TO THE  
TERMS AND CONDITIONS CONTAINED ON THE BACK HERE OF."

Industry Canada, NUANS 5PAGE

(TESTS) AFR

? DOCU-TEK INC.	82727859 CANADA	PAGE 1/5 2005Fe23
=====		
* MSK= DOCUTEK=		
DOCU-TEK INC	CD 82727859 PROP.(TESTS)	2005Fe23
DOCUTEK COBOURG	OB 120246608	2002Mr04 Sole_Prop
DOCU-TEK INCORPORATED FREDERICTON E3B 1W	NB 60055613 Bus.Corp	1993No10 2005Ja13
HJ DOCUTECH	CD 81495100 PROP.CANADA	2004Oc06
DOCUTECH CONSULTING INC NEPEAN ONTAR	ON 1323613	1998De21
DOCU-DEPOT INC. URBAN MONTRE	CD 2050668	1986A124 1991Ma01
AMERIQUE DOCUTECH INC TOWN OF MOUN	ON 1488065 QC	1996Fe14
DOCUTECH OTTAWA	OB 140506569	2004A128 Genl.Part
DOCUTECH AMERICAS INC TOWN OF MOUN	ON 1488065 QC	1996Fe14
TUKTUKTEK INC. METROPOLITAN	CD 3597091	2000Fe23
DOCUTECH GLOBAL REPRODUCTIONS KANATA	OB 950752311 ON-0528360	1995J105 Bus.Style
DOCU-TEL SOLUTIONS BRAMPTON	OB 120182100	2002Fe15 Sole_Prop
DECO-TEK INC BATHURST E2A7K2	NB 60507327 Bus.Corp Forfeited	1998J107 2004De30
DOCUTEL EQUIPMENT LIMITED	ON 258527 CD Inactive	1972Ma12
DALKOTECH INC FLEURIMONT	CD 2135965	1986De19 1989Jn08
DATA TEK DOT COM TORONTO	OB 100145895	2000Fe08 Sole_Prop Ex2005Fe07
NU TEK DOORS LTD	BC 0384216	1990Mr21

1"LES RENSEIGNEMENTS CONTENUS DANS CE RAPPORT SONT SUJETS AUX CLAUSES ET  
CONDITIONS ENONCEES A L'ENDOS DE CE DOCUMENT."

Industry Canada, NUANS 5PAGE

(TESTS) AFR

? DOCU-TEK INC. 82727859 PAGE 2/5  
CANADA 2005Fe23

=====

\* MSK= DOCUTEK=

OCCU - TEC NOONAN E3A7G1	NB 51345795 Bus.Name Forfeited	1998De08 2004Oc18
ECO-TEK DISTRIBUTION INC. ON	CD 6094279	2003Ma07 2004A120
TECKGOLD LIMITED GREATER VANC	CD 3637115	1999Jn30
THE DOCU-MENTORS INC MISSISSAUGA	ON 1043470	1993Se07
DOCUTAINMENT PRODUCTIONS LTD TORONTO ONTA	ON 1630762	2004Se01
DECOTECH INC BRAMPTON ONT	ON 1461276	2001Ja26
DECLOTECH LTD TILLSONBURG	ON 2031308	2003Au25
DOCUTEL EQUIPMENT LIMITED MUNIC METRO	CD 409812	1972Ma12 Dissolved 1980De16
DOCUTERA NEW MEDIA SERVICES CARLETON PLACE	OB 120354022	2002Ma15 Sole_Prop
DOCUTAINMENT PLUS PRODUCTIONS INC TORONTO ONTA	ON 1522342	2002Ma14
ECO-TEK BARRIE	OB 100032713	2000Ja11 Sole_Prop Ex2005Ja10
DOCU.MAX ENTERPRISES (OTTAWA) LTD EDMONTON ALB	ON 1143744 AB	1995Ma04
ODYCTEK INC ON	CD 4007778	2002Fe06
DOCUTAINMENT PLUS ENTERTAINMENT INC TORONTO ONTA	ON 1440971	2000Se26
DOCUTRANS SERVICES INC MISSISSAUGA	ON 1159995	1995De11
TUKTUKTEK INC TORONTO ONTA	ON 1436126 CD	2000Fe23
DOCUVID INC. THORNHILL	CD 3915468	2001Jn27

1"THE PROVISION OF THE INFORMATION CONTAINED IN THIS REPORT IS SUBJECT TO THE  
TERMS AND CONDITIONS CONTAINED ON THE BACK HERE OF."

Industry Canada, NUANS 5PAGE

(TESTS) AFR

? DOCU-TEK INC. 82727859 PAGE 3/5  
CANADA 2005Fe23

=====

\* MSK= DOCUTEK=

TECKGOLD LIMITED BC 0049973 ExtraProv 1999Jl22

ECO-TEK DISTRIBUTION INC ON 1591177 CD 2003Ma07  
TORONTO ONTA

DOCU-LINK INTERNATIONAL INC ON 732048 1987Au17  
KANATA ONTAR

DECOTECH OB 100394964 2000Al05  
BRAMPTON Sole\_Prop

DOCUMEX INC CD 3982742 2001De14  
QC

TULCO TECH & DIE LTD ON 1196846 1996Se18  
TECUMSEH ONT

DOCUSOFT INC ON 1525263 2002Ma23  
HORNBY ONTAR

DOCUDATA CORPORATION INFORMATIQUE CD 3781968 2000Jn30  
METRO MONTRE

DEKOTO TRANSPORT INC ON 1405255 2000Al19  
WELLAND ONTA

TEACO-DEL LIMITED NS 1515856 1983Ma19  
HALIFAX NLC

DOCUMETRIX OB 110786258 2001Jl23  
TORONTO ON-1100302 Bus.Style

DOCU STOR OB 141151688 2004Oc12  
PETAWAWA Sole\_Prop

DOCUPRO NS 3061514 2001No09  
HALIFAX PBN

TURCOTECH OB 110884798 2001Au21  
SUDBURY Sole\_Prop

DOCUBEL CORPORATION CD 3155650 1995Jn13  
METRO MONTRE

ACUTEK INC NF C051615 1994Ma27

TOUCHTECH CORPORATION ON 1113919 1995Ja17  
TORONTO ONTA

CONTENTS OF THIS REPORT ARE DEPENDENT ON THE INPUT PARAMETERS  
 SELECTED BY THE USER. PENDING APPLICATIONS ARE UPDATED WHERE NECESSARY  
 AT ADVERTISEMENT AND REGISTRATION. TYPICALLY THERE IS A 6 WEEK LAPSE  
 BETWEEN FILING & AVAILABILITY FOR SEARCH. ERRORS/OMISSIONS SHOULD BE  
 REPORTED TO THE TRADE MARKS OFFICE BY TELEPHONING (819) 994-9614.

Industry Canada NUANS - TRADEMARK REPORT (TESTS) AFT  
 82727859 CLASS= 0 PAGE 4/5  
 2005Fe23.

? DOCU-TEK INC

DECOTEC	614108 TMA 377487	20,11,21,17.	Materiels et accessoires de distribution d'eau et d'installations > SOCIETE ANONYME DECOTE
	Use-1988Al28 1988Au23 1990De21		
DOCUTECH	658458 TMA 389765	9,6.	Photocopiers and computer hardware, namely, printers, scanners. XEROX CORPORATION,
	1990Ma25 1991No01		
DOMOTEC	659772 TMA 389229	11,6,7,17.	Appareil de purification d'eau a usage domestique, filtre pour pic> DOMOTECHNICA CANADA IN
	1990Jn11 1991Se27		
TECHLOK	709936 TMA 418973	6,17,10,7.	Pipes and tubes; couplings, joints and fittings, all for pipes or > VECTOR INTERNATIONAL L
	1992Jl29 1993Oc29		
TEKDISC;	754315 TMA 477165	16,9.	Interactive service manuals which would be available in a cd rom f> NEREUS LTD.
	1994Ma09 1997Jn04		
DOCUFEEED	823082 TMA 517722	7,16,40.	Machinery for sorting and conveying single or multi-ply sheets of > STANDARD DUPLICATING M
	1996Se12 1999Oc12		
TEK DOKTER	843656 TMA 501866	25,18.	Clothing, namely jackets, pants, sweatshirts, sweat suits, sweatpa> WINTERCO OUTDOOR INC.
	1997Al29 1998Oc06		
MODU-TEK	890913 TMA 517968	6,7,20,19.	Structural components for conveyors, namely, beams, rails, columns> TEKNO, INC.
	Use-1998Au01 1998Se21 1999Oc14		
DOCUTRAY	1108378 TMA 603295	16,21.	Stationery trays. DEFLECTO CORPORATION
	2001Jl04 2004Fe26		
COCOTEK	1113853 TMA 585318	31,1,3,7.	Conditioners for hydroponic plant growing media for commercial and> GENERAL HYDROPONICS, I
	Use-2001Jl26 2001Au24 2003Jl16		
DOCUCREATE	1121000 TMA 625458	42,9.	Computer software and web-based solutions for document automation > DOCUCORP INTERNATIONAL
	2001No01 2004No16		
TECH DOCTOR	1152380 TMA 602173	42,9,37,38.	Service, support, maintenance and sales of hardware and software f> LINDER MICRO-EXPRESS I
	Use-2001No26 2002Se12 2004Fe13		
DOCUTEL	364360-TMA 212667	36,9,16,7.	Financial systems for automated banking, namely, banking stations > DOCUTEL CORPORATION
	Expunged 1973Ma11 1976Mr05		

LE CONTENU DE CE RAPPORT DE MARQUE DE COMMERCE EST DEPENDANT DES PARAMETRES DES DONNEES CHOISIS PAR L'UTILISATEUR. LES DEMANDES EN SUSPENS SONT MISES-A-JOUR LORSQUE NECESSAIRE, LORS DE L'ANNONCE ET DE L'ENREGISTREMENT. TYPIQUEMENT, IL Y A UN DELAI DE 6 SEMAINES ENTRE LE DEPOT ET LA DISPONIBILITE POUR FIN DE RECHERCHE. TOUTES ERREURS /OMISSIONS DOIVENT-ETRE RAPPORTEES AU BUREAU DES MARQUES DE COMMERCE EN TELEPHONANT A (819) 994-9614.

Industrie Canada NUANS - TRADEMARK REPORT (TESTS) AFT  
 82727859 CLASS= 0 PAGE 5/5  
 2005Fe23.

? DOCU-TEK INC

			*	
DOCUTHEQUE	493788-	38,9,42,16,	Computerized news and information	
Prop.use	1982Oc21	Abandoned	access services. PRESS NEWS LIMITED,	
			*	
ECUTEK	1188760	42,9,35,41.	Sensors, monitors and gauges used to	
Use-2002Mr01	2003Se10	Approved	monitor and control vehicle p>	
			ECUTEK LLP	
			*	
DOCUBROKER	1046200	9,42,35.	Computer software, namely for use in	
Prop.use	2000Fe11	Allowed	data base management, text ma>	
			XEROX CORPORATION,	
			*	
DOCUSTAMPS	1050332	9,42.	Computer software for scanning, image	
Prop.use	2000Mr10	Allowed	processing, and network tran>	
			XEROX CORPORATION	
			*	
DOCUMATE	1187811	9.	Optical character recognition (ocr) scanners	
Prop.use	2003Au20	Allowed	and operating softwar>	
			XEROX CORPORATION	
			*	
DETECTOT	1143933	5,10,9,1.	Medical diagnostic test kits all for	
Prop.use	2002Jn13	Allowed	home use, namely pregnancy te>	
			EARLYDETECT INC.	
			*	
DOSETEC	1109368	5,10.	Pharmaceutical preparations, namely	
Prop.use	2001Jl13	Allowed	bronchodilators; medical appar>	
			NOVARTIS AG,	
			*	
DURA-TEK	431298 TMA 244844		6,8.	Stainless steel tanks.
	1978Oc23 1980Ma16			VIATEC, INC.,
			*	
ECCODUCT;	544270 TMA 317155		6,11,9,7.	Heating and/or ventilating
	1985Jn19 1986Au08			systems, namely ducts, support
				brackets> ECCO HEATING PRODUCTS
			*	
DOVETEC ;	665623 TMA 407693		11,4.	Solid fuel burning stoves.
	1990Au30 1993Fe05			DOVETECH, INC.,
			*	
DEC-TEC	719170 TMA 427895		1,7,19,9.	Vinyl surface membranes for
	1992De11 1994Ma27			patios, decks, rv roofs and the like; >
				SKYLINE BUILDING SYSTE
			*	
DOMOTEC	726654 TMA 458254		9,11,35.	Detecteurs de fume, appareils
	1993Al08 1996Ma31			residentiels pour la gestion de l'e>
				MICROTEC TECHNOLOGIES
			*	

## TERMS AND CONDITIONS

### Definitions:

'Customer' refers to a person, firm or other entity who receives a NUANS Report directly or indirectly from HP pursuant to a written agreement with HP, or who relies on such Report without the benefit of any written agreement with HP.

"HP" shall at all times refer to Hewlett-Packard (Canada) Co.

(a) There are no representations or warranties, expressed or implied, oral or written, in fact or by operation of law or otherwise, except as herein expressly stated. In no event shall HP be liable for any indirect, special or consequential damages for any reason whatsoever including any damages arising out of Customer's access to or use of services, data or reports provided under the Agreement between the Customer and HP, including responsibility or liability resulting from the inaccuracy and/or omissions of NUANS Reports or NUANS Database Pre-Searches.

(b) HP'S liability for direct damages resulting from HP'S negligence or breach of contract in the execution of services (including delivery of data and reports) under its Agreement with the Customer shall be limited to the total charge for the services giving rise to the loss or damage.

(c) Where a Customer is required to re-order a NUANS Report because the Customer did not receive the first report or because of a demonstrable omission or inaccuracy therein, HP'S sole liability in the case of non-receipt by Customer shall be to waive all charges with respect thereto, provided that in all such cases HP shall not be liable for any failure in the case of an Act of God, riots, insurrection, or any other event beyond HP'S direct control, and provided in all cases that the Customer provide HP with satisfactory evidence of one of the above-mentioned failures within fifteen (15) days of the alleged date of such failure.

(d) The Customer agrees to indemnify HP and to hold it harmless from any loss or liability to the Customer, or to any third parties for any injuries or damages not caused by HP'S negligence which result from the Customer's access to or use of any such report or data and operation of any machines in the control of HP, from the Customer's use of HP'S premises or premises which HP is authorized to use, or from any error or inaccuracy in the preparation and formulation of a request for a NUANS Report.

(e) The Customer acknowledges that HP is subject to certain time and other restrictions in compiling its data base for purposes of delivering a NUANS Report or a NUANS Database Pre-Search and the Customer shall so advise any third party to whom it disseminates such Report or Pre-Search. HP shall not be held liable by the Customer or by any third party for the failure of a NUANS Report or a NUANS Database Pre-Search to disclose any name with prior rights. HP expressly excludes all liability and damages resulting from the inaccuracy or incompleteness of, or omissions from, any NUANS Report.

## CONDITIONS GÉNÉRALES

### Définitions:

On entend par 'client' une personne, une entreprise ou toute autre entité qui reçoit directement ou indirectement de HP un rapport NUANS en conformité avec une entente écrite avec HP, ou qui compte sur un tel rapport sans avoir conclu d'entente écrite avec HP.

Le terme "HP" fait toujours référence à Hewlett-Packard (Canada) Cie

(a) Sauf mention contraire dans le présent contrat, HP ne reconnaît aucune représentation ni garantie expresse ou implicite, verbale ou écrite, dans les faits ou par l'effet de la loi ou de toute autre disposition. HP ne peut en aucun cas être tenue responsable de dommages spéciaux, indirects ou accessoires, dont les dommages résultants de l'obtention ou de l'utilisation par le client des données, rapports ou services fournis en vertu des présentes, y compris toute responsabilité découlant d'inexactitudes ou d'omissions dans les rapports NUANS ou dans les rapports de recherche préliminaire NUANS.

(b) La responsabilité de HP pour tout dommage direct résultant de la négligence de HP ou de la violation du contrat dans l'exécution des services (y compris la fourniture de données et de rapports) en vertu des présentes sera limitée au montant total des frais exigés pour les services qui ont donné lieu à la perte ou au dommage.

(c) Si le client est obligé de redemander un rapport NUANS parce que HP a omis de produire le premier rapport selon ses obligations, la seule responsabilité de HP consistera à renoncer à tous les frais associés à cette demande, à condition que HP soit exemptée de toute responsabilité si le manquement est dû à un cas de force majeure, à des émeutes, à des insurrections ou à toute autre cause indépendante de la volonté de HP; par ailleurs, le client sera aussi tenu de fournir à HP des pièces justificatives satisfaisantes d'un tel manquement dans un délai de quinze (15) jours suivant la date prétendue de chaque manquement.

(d) Le Client convient d'indemniser HP et de le dégager de toute responsabilité découlant d'une perte ou d'une obligation pour le client ou une tierce partie en raison de blessures ou de dommages qui ne résultent pas de la négligence de HP, mais plutôt du fait que le client a obtenu et utilisé le rapport ou les données et a fait fonctionner de l'équipement sous le contrôle de HP, qu'il a utilisé les locaux de HP ou des locaux que HP est autorisée à utiliser, ou qu'une erreur ou une inexactitude s'est glissée dans la préparation ou la formulation d'une demande de rapport NUANS.

(e) Le client reconnaît que HP est soumise à certaines restrictions liées au temps et à d'autres facteurs lorsqu'elle compile sa base de données en vue de produire un rapport NUANS ou un rapport de recherche préliminaire NUANS et il devra donc en prévenir toute tierce partie à qui il transmet le rapport NUANS ou le rapport de recherche préliminaire NUANS. HP ne peut être tenue responsable par le client ou toute tierce partie en cas d'omission de divulgation dans le rapport NUANS ou le rapport de recherche préliminaire NUANS de toute dénomination et remarque de commerce avec droit prioritaire. HP décline expressément toute responsabilité découlant d'inexactitudes ou d'omissions dans le rapport NUANS.